

On behalf of the SLT,

I hope you find some joy in this Holiday Box. It is a small token of our appreciation for another incredible year! 2021 was perhaps less chaotic than 2020, at least for some; but it was far from a normal or uneventful year. It brought more than its share of challenges – professionally and personally.

May you spend some well-deserved time with friends and family over the upcoming holidays. Get some rest, recharge the batteries, and pat yourself on the back for a job well done. I want to personally thank you for always rising up to the challenge, and for making FMD the incredible department that it is.

May 2022 bring you health, happiness, and personal and professional fulfillment; and hopefully some greater sense of “normality”!

Best wishes,

Au nom du SLT, j'espère que vous trouverez un peu de joie dans cette boîte de Noël. C'est un petit témoignage de notre reconnaissance pour une autre année incroyable! 2021 a peut-être été moins chaotique que 2020, du moins pour certains, mais c'était loin d'être une année normale ou sans histoire. Elle a apporté plus que sa part de défis – sur le plan professionnel et personnel. Je vous souhaite de passer du temps bien mérité avec vos amis et votre famille pendant les Fêtes. Reposez-vous, rechargez vos batteries et félicitez-vous pour votre travail bien fait. Je tiens à vous remercier personnellement de toujours relevé les défis et de faire des MFI l'incroyable département qu'il est. Que l'année 2022 vous apporte santé, bonheur et épanouissement personnel et professionnel, et, je l'espère, un peu plus de "normalité" !

Meilleurs vœux,

